
Vraag GroenLinks 3 november 2022

Vraagje over de Schagerweg voor de portefeuillehouder.

Ik heb in de krant van 22 okt. 2022 het volgende gelezen:

Voor de herinrichting van de Schagerweg moet de wethouder 
nog wel even geld zien vrij te krijgen bij de raad. Heddes 
vertrouwt erop dat dat er komt. ,,Daarvoor moeten we wel zo 
snel mogelijk naar de raad. In de begroting die volgende maand
wordt vastgesteld zal dat niet meer kunnen worden 
opgenomen. Er zal wellicht dus een begrotingswijziging aan te 
pas komen, maar we kunnen het niet maken om Schagerbrug 
nog langer te laten wachten.’’
 
Vraag:
Waarom is er nog geen budget vrijgemaakt? het loopt al zo lang/ is al zo lang bekend.
En waarom is het niet verwerkt in de begroting van 2023?

Vriendelijke groet,

Lambert Riteco

Fractievoorzitter
GroenLinks Schagen


